
  

  

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Αθήνα, 24 Ιουλίου 2025 

  

ΠΡΟΣ: Tον Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

             Τον Υπουργό Εσωτερικών  

       

ΘΕΜΑ: Ανεπάρκεια και εγκατάλειψη αθλητικών υποδομών στην περιοχή Πόρτο Ράφτη του 

Δήμου Μαρκοπούλου- Ανάγκη στήριξης από την Πολιτεία  

 

Κύροι Υπουργοί,  

 

Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων και συλλόγων του Πόρτο Ράφτη, στην περιοχή παρατηρείται 

σοβαρή έλλειψη κατάλληλων, σύγχρονων και προσβάσιμων αθλητικών εγκαταστάσεων. Τα υπάρχοντα 

γήπεδα και χώροι άθλησης είναι περιορισμένα, σε μεγάλο βαθμό παλαιωμένοι, και σε πολλές 

περιπτώσεις μη λειτουργικοί ή ακατάλληλοι για χρήση. 

Ειδικότερα, δεν υπάρχει κλειστό γυμναστήριο που να καλύπτει τις ανάγκες της νεολαίας και των 

τοπικών αθλητικών σωματείων, δεν υπάρχει κολυμβητήριο, ενώ απουσιάζουν υπαίθριοι χώροι άθλησης 

(π.χ. ανοικτά γυμναστήρια, διαδρομές για περπάτημα/ποδήλατο, γήπεδα μικρών διαστάσεων για παιδιά 

και εφήβους). 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7817

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/7/2025



Την ίδια ώρα, σύμφωνα με επίσημες εξαγγελίες του Αναπληρωτή Υπουργού Αθλητισμού κ. Βρούτση, 

το Υπουργείο Αθλητισμού ενισχύει τις αθλητικές εγκαταστάσεις και αυξάνει την επιχορήγηση για τα 

Εθνικά Αθλητικά Κέντρα κατά 11 εκατ. ευρώ 

Προτεραιότητες, σύμφωνα με τον ίδιο τον Υπουργό, είναι η προσβασιμότητα των πολιτών στον 

αθλητισμό, η ασφάλεια, η ενεργειακή αναβάθμιση και η προώθηση της τοπικής αθλητικής ανάπτυξης. 

Ωστόσο, περιοχές όπως το Πόρτο Ράφτη μένουν εκτός αυτού του στρατηγικού σχεδιασμού, παρά τις 

αυξημένες ανάγκες. 

Επειδή η πληθυσμιακή αύξηση στην περιοχή, ειδικά κατά τους θερινούς μήνες, σε συνδυασμό με το 

αυξημένο ενδιαφέρον των πολιτών για άθληση, καθιστούν την ανάγκη για άμεσες παρεμβάσεις 

απολύτως επιτακτική 

Επειδή η Πολιτεία οφείλει να είναι αρωγός στην προώθηση του αθλητισμού 

 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 

1. Προτίθεστε να εντάξετε σε χρηματοδοτικά προγράμματα την κατασκευή ή 

αναβάθμιση αθλητικών εγκαταστάσεων στο Πόρτο Ράφτη και στο Μαρκόπουλο; 

2. Υπάρχει σχεδιασμός για τη δημιουργία ή χρηματοδότηση κλειστού γυμναστηρίου, 

κολυμβητηρίου και υπαίθριων χώρων άθλησης; 

3. Υπάρχει πρόβλεψη για συνεργασία με τον Δήμο Μαρκοπούλου-Μεσογαίας και την 

Περιφέρεια Αττικής για την προώθηση αντίστοιχων έργων; 

4. Πώς προτίθεται η Πολιτεία να ενισχύσει την ισότιμη πρόσβαση των πολιτών σε 

ποιοτικές και ασφαλείς δομές άθλησης σε περιοχές εκτός μεγάλων αστικών 

κέντρων; 

 

 

 

 

 



Οι ερωτώντες  βουλευτές 

  

Μανώλης Χριστοδουλάκης  

 

Χριστίνα Σταρακά  

 

Παναγιώτης Δουδωνής 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




